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1. “La Convention euopéenne des droits de 'homme et la justice francaise el (B9 European
Convention on Human Rights and the French courts in 1992), published in Gazette dy Ralag6- 67, 6- 7
March 1992.

2. “La Convention euopéenne des droits de 'homme et le juge national: vers une consolidation de la

mission et du statut du jugé{The European Convention on Human Rights and French judges: towards a

consolidation of the judge’s task and status?), Gazette du P&lais1-5, 15 January 1993).

3. “Variations sur I'espace judiciaire europégivariations on the European system of criminal law) and

“\ers un espace judiciare pénal pan europégidwards a par European system of criminal law?), in Dalloz,
1990, Chron. 245, and Dalloz, 1991, Chron. 154.

4, “Le Comité des Nations Unies pour I'élimination de la discrimination ratigléhe United Nations

Committee on the Elimination of Racial Discrimination), studies in Revue de science criminelle et de droit

pénal comparéJuly—September 1991, Revue générale de droit international pudtic 1, 1992, and Revue

trimestrielle des droits de 'hommeBruylant, No. 28, 1 October 1996.

5. “Le juge francais et la Convention européenne des droits de 'hnomme: avancées et rés{iamsh
judges and the European Convention on Human Rights: progress and resistance), Revue trimestrielle des droits
de 'homme No. 24, 1995.
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6. “La préparation des rapports francais devant les organes mondiaux de protection des droits de"'’homme
(The preparation of French reports to the world human rights protection bodies), Cahiers du CEDIN de
Nanterre 1990, Records of the symposium of 42 13 October 1989.

7. “Vers un droit pénal européeh?Towards a European body of criminal law?), Revue de science
criminelle et de droit pénal comparé&o. 4, 1993.

8. “A propos du Tribunal international pour les crimes de guerre commis depuis 1991 dans
I'Ex—Yougoslavi€¢, (Concerning the International Tribunal on war crimes committed since 1991 in the former
Yugoslavia), Archives de politique crimineJlPEDON, 1994, etc.
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